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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:744 Advokaters ersättningskrav

Enligt en artikelserie i Smålandsposten nyligen visar granskningar av 
advokaters ersättningskrav och kostnadsräkningar att de inte redovisats korrekt. 
Vissa granskningar har till och med visat att det av vissa advokater kanske rent 
av satts i system att ”salta” fakturorna. Efter granskningen har det också inletts 
förundersökningar mot tre advokater om misstänkt försök till bedrägeri. Detta 
sedan de bland annat tagit betalt för samma tid två gånger och lämnat falska 
uppgifter till tingsrätten.

Dagens system bygger på god advokatsed, men då stora brister avslöjats bland 
annat i denna granskning undrar jag om det finns skäl att se över detta system. 

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är:

 

Tycker ministern och regeringen att det behövs en skärpning av granskningen 
av advokaternas kostnadsberäkningar och utbetalningar och hur skulle detta 
kunna genomföras?

………………………………………

ClasGöran Carlsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-06-11
Besvaras senast
2019-06-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


